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Notulen 

1. Opening 

Dhr. Hanri Timmerman opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Mw. 

Brigitte van den Bosch is met zwangerschapsverlof. Er is bericht van afmelding binnengekomen 

van mw. Corien v.d. Belt en mw. Stien Crebas en dhr. Peter Kamphuis. 

Dhr. Dirk van ’t Sant sluit vanavond aan namens het cvb. Dhr. Jos Timmermans is in verband 

met een afscheidsreceptie van een bestuurslid van het OBM niet aanwezig.  

 

1. Agendapunten vergadering 24 mei 2023 

De agendapunten worden onderling besproken en de vragen zullen aan het cvb worden 

gesteld.  

2. Huishoudelijk reglement  

Dhr. Rien Hofman merkt op dat een huishoudelijk reglement vaak opgesteld wordt maar dat dit 

niet verplicht is. Deze gmr werkt met aandachtsgebieden. Dhr. Rien Hofman stelt voor om het 

huidige document te laten vervallen en daarvoor een nieuw document te maken. Hij is van 

mening dat je zaken moet benoemen die relevant zijn en hoe je werkt en geen zaken 

beschrijven waar de wet overgaat en het bestuur. Dhr. Rien Hofman heeft een voorzet gedaan 

van punten die opgenomen moeten worden. Dhr. Hanri Timmerman vraagt of er een groep van 

2/3 personen is die het document wil opschonen en een voorstel wil maken voor de 

vergadering van september/oktober. Mw. Hanneke Vos stelt voor om de gehele groep te 

vragen. Dhr. Hanri Timmerman stelt hierover een mail op. Dit punt wordt geparkeerd.  

3. Herbenoemingen (rooster van aftreden)  

In de vorige vergadering is gevraagd aan de personen die aftredend waren om hierover na te 

denken.  

Mw. Hanneke Vos geeft aan te willen stoppen per 01-08-2023. Haar aandachtsgebied is 

personeel. Dhr. Ronald Kleiker wil in principe stoppen. Mocht er niemand met een financiële 

achtergrond op de oproep reageren dan is hij bereidt nog een jaar te blijven. Hij geeft wel aan 

zich niet te willen binden voor 3 jaar. Dhr. Rien Hofman en dhr. Robbert Bouma blijven beiden 

nog een termijn. Dit alles zal gedeeld worden met de MR’en.  
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4. Brainstorm over omvang en bezetting gmr  

Dhr. Hanri Timmerman geeft aan graag met elkaar te praten over de omvang en de bezetting 

van de gmr. Ook stelt hij voor om volgende week in het overleg met de rvt dit onderwerp te 

benoemen en ook met de rvt hierover van gedachten te wisselen. 

De leden van de gmr voeren samen een gesprek over bovengenoemd onderwerp.  

 

De voorzitter heet dhr. Dirk van ’t Sant van harte welkom. 

   

Mw. Edith Kamphorst geeft dhr. Hanri Timmerman een cadeautje voor zijn pasgeboren 

dochter.  

2. a.  Notulen gmr vergadering d.d. 5 april 2023  

De notulen worden vastgesteld en zullen worden doorgestuurd aan de MR’en en geplaatst 

op de website.  

b. Actielijst: geen aanpassingen.    

c. Besluitenlijst: vastgesteld.  

3. a. Mededelingen gmr  

Over de schriftelijke mededelingen zijn geen vragen.   

b. Mondelinge mededelingen vanuit het cvb 

Dhr. Dirk van ’t Sant merkt op dat de vacatures bij De Fladderiep en ’t Kompas zijn 

ingevuld. Tot nu toe zijn er kwalitatief goede procedures geweest.  

Er is ook een vacature op de Fondali. Mw. Anouk de Bree (interim-directeur) heeft 

aangegeven te willen stoppen als interim directeur. Het cvb heeft mw. Coby v.d. Meulen 

benoemd naast haar baan als directeur bij de Albert Schweitzer. Mw. V.d. Meulen gaat dit 

voor een langdurige periode oppakken.  

Het cvb is ook op zoek naar een directeur voor de Mariabasisschool in Marknesse. Dit is 

een tijdelijke benoeming die duurt t/m het onderzoek samenwerking.  

Aves neemt afscheid van de oude directeur dhr. Harm Kloosterman. Dhr. Dirk van ’t Sant 

geeft aan dat het fijn voor het team van deze school is dat er nu duidelijkheid is.  

Ook heeft het cvb een verzoek van de MR’en van de scholen in Marknesse ontvangen om 

een onderzoek te starten. Marknesse heeft 3 scholen en de gebouwen zijn toe aan 

renovatie. Dit is een mooi moment om te kijken of er een onderzoek gestart kan worden.  

c. Terugblik Avesdag  

Voor dhr. Dirk van ’t Sant was het de eerste Avesdag die hij mocht bijwonen. Hij is van 

mening dat het een fantastische dag was. Goed georganiseerd. Dhr. Hanri Timmerman 

vond deze dag inhoudelijk een sterkere dag dan vorig jaar. Mw. Edith Kamphorst merkt op 
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dat de Avesdag gehouden bij Netl in het teken van ontmoeten stond na 2 jaar corona en dat 

ontmoeten prima is gelukt.  

 

4.    Manifest  

De gmr heeft reacties op de vorige teksten aan het cvb gestuurd. Dhr. Dirk van ’t Sant      

merkt op dat de teksten en brieven nog een keer geredigeerd zijn. Het cvb heeft besloten  

in te zetten op leerkrachten. De ambitie is natuurlijk ook directeuren en IB’ers. Er is veel       

tekort aan schoolleiders. Dhr. Dirk van ’t Sant zorgt dat de gmr de definitieve stukken 

nog ontvangen. Dhr. Dirk van ’t Sant vraagt wat vindt de gmr hiervan, missen we dingen?    

Hij geeft aan dat het cvb aan de voorkant werk wil verrichten, er worden veel  

leerkrachten geworven. Half juni wil het cvb ‘live’ gaan.  

Dhr. Ronald Kleiker merkt op dat je de randvoorwaarden goed op orde moet hebben. Hij doet  

de suggestie om de flexpool te verhogen met meer fte. Dhr. Robbert Bouma zegt dat er  

ook wel eens een oproep gedaan is om extra te werken en je in te schrijven in de  

invallerspool. Dhr. Hanri Timmerman geeft aan dat de inzet van ZZP'ers de ontwikkeling van de 

school vaak niet ten goede komt, omdat zij geen taken in de normjaartaak krijgen. Dit betekent 

ook een toenemende werkdruk voor de rest van het team wat ten koste van de primaire taak 

van het lesgeven gaat. Dhr. Dirk van ’t Sant geeft aan dat de website voor het manifest 

ontwikkeld is en dat hij deze graag willen laten zien aan de gmr. De gmr geeft complimenten 

over de mooie en  

duidelijke website.  

5.    Jaarverslag Identiteitscommissie  
Dhr. Rien Hofman wil graag met dhr. Dirk van ’t Sant een aantal vragen bespreken. Dhr. Hofman 

heeft de vragen gesteld en die zijn ter plekke besproken.  

6.    Overleg met de rvt d.d. 31-05-2023  

Gevraagd wordt wie aanwezig is namens de gmr bij de bijeenkomst met de rvt d.d. 31 mei. De 

dames Steenbergen, Kamphorst, Vos, v.d. Belt, Crebas en de heren Timmerman, Kleiker, 

Hofman, Bouma en de Ruiter zullen aanwezig zijn.  

7.    Data gmr vergadering 2023-2024  

De voorgestelde data worden door de gmr vastgesteld.  

 

Dhr. Timmerman dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  


